
Zápisnica č. 9/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 10. decembra 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Oliver 

Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján Vajda, Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš, 
Alojz Kopáčik, Ľudovít Petránsky, Milan Žalman, Helena Žideková, 
Pavel Timár, Vladimír Kovár 

 
Neprítomný:  Robert Redhammer, Maroš Finka, Juraj Česelský 
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
2. Návrh aktualizácie DZR-STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
3. Analýza odporučení EUA a návrh systémových opatrení smerujúcich k ich realizácii 

(pror. Finka) 
4. Výberové konanie na miesta profesorov a docentov na STU (pror. Finka) 
5. Prehľad riešených výskumných projektov v roku 2007 na STU (pror. Redhammer) 
6. Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Komplexná akreditácia STU (list rektora STU dekanom fakúlt STU a prorektorom STU) 
2) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
3) Informácia o úlohách vyplývajúcich z rozpracovania doporučení hodnotiteľov EUA 

z hodnotiacej správy EUA na STU (rektor Báleš) 
4) Zámer pre organizáciu výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov vo funkciách profesorov a docentov v perióde 2008-2013  
(pror. Finka) 

5) Informácia o zmenách návrhu Pracovného poriadku na STU (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/7/2007, 2/7/2007, 2/8/2007, 3/8/2007 
 
Nesplnené úlohy:  
 
 
Úloha KR STU č. 1/9/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pokračovať v príprave a predložiť univerzitný 
študijný program pod pracovným názvom Multienergetika, kde podľa možností zohľadní 
pripomienky z fakúlt STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 20. 01. 2008 
 
 
 
 



K bodu 1 Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
  
Rektor Báleš: Oznámil všetkým prítomným členom KR STU, že Akreditačná komisia 

vlády SR vyslovila súhlas s posunutím termínu na odovzdanie akreditačného 
spisu na deň 29.2.2008. V snahe vyjsť fakultám v ústrety a vytvoriť priestor 
pre dôkladnú prípravu príslušnej dokumentácie oznámil upravený 
harmonogram termínov, ktorý všetci zainteresovaní dostali aj písomne. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/9/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o posune termínu odovzdania spisu na komplexnú 
akreditáciu STU a úprave harmonogramu termínov. 
 
 
K bodu 2 Návrh aktualizácie DZR-STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Materiál obsahuje 

ciele univerzity v jednotlivých oblastiach a s tým súvisiace úlohy a termíny, 
ktoré bude potrebné plniť v roku 2008. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Treba sa pripraviť na to, že nám vznikajú univerzitné ústavy a študijné 
programy a je otázkou, kto ich bude obhajovať napr. na vedeckej rade STU. 
Treba začať riešiť vzťah univerzity, ústavov a fakúlt na STU. Požiadal 
o úpravu termínu začiatku výstavby FIIT. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Opýtal sa na konkretizáciu úloh fakúlt v rámci aktualizácie dlhodobého 
zámeru rozvoja STU na rok 2008. 

Pror. Petráš: Ukladá nám to zákon mať takýto materiál. Fakulty majú svoje zámery 
rozvoja, ktoré schvaľujú AS na fakultách a vedenie STU sa niekedy 
o zámeroch rozvoja fakúlt ani nedozvie. Ide o vzájomnú prepojenosť. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/9/2007 
KR STU berie na vedomie materiál Aktualizácia dlhodobého zámeru STU na rok 2008. 
 
Uznesenie KR STU č. 1/9/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU predložiť vedeniu STU zámery rozvoja fakulty 
v roku 2008 ešte pred tým, ako bude tento zámer predložený na rokovanie príslušného 
fakultného akademického senátu. 
 
 
K bodu 3 Analýza odporučení EUA a návrh systémových opatrení 

smerujúcich k ich realizácii (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Informoval o predloženom písomnom materiále k tomuto bodu rokovania. 

Materiál obsahuje cca 30 námetov pre STU, ktoré sú rozdelené do troch 
skupín: krátkodobé opatrenia, ktoré sa už realizujú, dlhodobé opatrenia 
a legislatívne opatrenia, ktoré zmeniť nie je v moci iba STU ale NR SR. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/9/2007 
KR STU berie na vedomie materiál „Informácia o úlohách vyplývajúcich z rozpracovania 
doporučení hodnotiteľov EUA z hodnotiacej správy EUA na STU“. 
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K bodu 4 Výberové konanie na miesta profesorov a docentov na STU 
(pror. Finka) 

  
Rektor Báleš: Predložil na rokovanie písomný materiál „Zámer pre organizáciu 

výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 
učiteľov vo funkciách profesorov a docentov v perióde 2008-2013“ 
pripravený prorektorom Finkom, v ktorom sú už zapracované pripomienky, 
ktoré k tomuto materiálu boli doručené. Súčasne upozornil na niektoré 
ďalšie zmeny, ktoré materiál obsahuje. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Opýtal sa na presné zloženie výberovej komisie. 
Odpoveď. Komisia má mať minimálne 5 členov – môže byť aj viac, bude 
tam jeden zástupca z vedenia STU a ďalší z odborovej organizácie. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/9/2007 
KR STU schvaľuje materiál „Zámer pre organizáciu výberového konania na obsadzovanie 
pracovných miest vysokoškolských učiteľov vo funkciách profesorov a docentov v perióde 
2008-2013“ s pripomienkou. 
 
Bod 5 bol pre neprítomnosť prorektora Redhammera stiahnutý z rokovania. 
 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval o hodnotení vysokých škôl nezávislou agentúrou ARRA, kde sa STU 
a jej fakulty znovu umiestnili na špičke v SR. Gratuloval najúspešnejším fakultám. 

- Požiadal dekanov fakúlt, aby prednostne využívali ubytovanie zahraničných aj 
domácich hostí v našom hoteli Akademik na Mýtnej ulici. Prorektor Janíček 
vypracuje príslušné usmernenie a doručí ho všetkým dekanom fakúlt a riaditeľom 
účelových zariadení STU. 

- Oznámil, že na najbližšie rokovanie AS STU bude predložený materiál o vzniku 
univerzitného ústavu manažmentu. Ústav by mal vzniknúť od 1.1.2008 a bude 
zabezpečovať vzdelávanie v inžinierskom a doktorandskom stupni vzdelávania. Pre 
FA STU aj bakalársky stupeň. 

 
2) Prorektor Kalužný: 

Oznámil, že stretnutie dekanov fakúlt STU s riaditeľmi stredných škôl bude v januári . 
termín bude ešte upresnený. Propagačné materiály, ktoré fakulty chcú distribuovať 
musia doručiť do 10.1.2008.  

 
3) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe rokovania AS STU v pondelok 17.12.2007. 
 
4) Prorektor Petráš: 

Pozval všetkých prítomných na valné zhromaždenie ALUMNI klubu STU, ktoré bude 
v piatok 14.12.2007 o 13:30 hodine na rektoráte STU. 

 
5) Predseda UOO STU Kovár: 

- Predložil návrh novej KZ na rok 2008 a informoval o jeho obsahu. 
- V dňoch 21.-23.11.2007 bol zjazd odborového zväzu, informoval o jeho priebehu. 
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6) Dekan FEI STU Vajda: 

Opýtal sa na stav rokovaní o transformácii MLC a požiadal o stanovisko k dĺžke 
doktorandského štúdia. 

 
7) Dekan MTF STU Moravčík: 

- Pozval všetkých členov KR STU na novoročné stretnutie 10.1.2008 
- Autobus z rektorátu STU je od 1.1.2008 na MTF STU v Trnave. 

 
8) Dekan FCHPT STU Bakoš: 

Požiadal o informáciu o štandardnej dĺžke štúdia pre staré študijné odbory. 
Odpoveď: usmernenie je zahrnuté v poplatkoch za štúdium. 

 
9) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Pozval všetkých členov KR STU na slávnostné zasadnutie akademickej obce SvF STU, 
ktoré bude dňa 18.1.2008. 

 
10) Dekan FIIT STU Molnár: 

Pozval všetkých členov KR STU na slávnostnú inauguráciu dekana FIIT STU dňa 
15.1.2008 o 10:00 hodine. 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing.. František JANÍČEK, PhD.,  prorektor STU 

 

Prof. Dr. h.c. Ľudovít PETRÁNSKY, DrSc.  dekan FA STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc.  rektor STU 
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